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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 09 ianuarie 2018, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.4 din 05 ianuarie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 09 ianuarie 2018, ora 1200, care are loc în 

sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Sîrbu Mitică 

3. Nichita Tereza 

4. Ionescu Liviu-Ovidiu 

5. Dragomir Ion 

6. Cioacă Ionuţ 

7. Muscalu Ionel 

8. Sîrbu Adelina Veronica 

9. Ţigănilă George 

10. Matei Mihai 

11. Vladu Alexandru 

12. Neacşu Lucian 

13. Ilie Clement 

14. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

15. Oprişan Gigi 

16. Meclea Alina 

17. Săndulescu Petronela Marinela 

18. Pick  Ladislau 
 

Absenţi:  

1. Ciulacu Mirela 

2. Anghelescu Adrian Valentin 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Ionescu Liviu-Ovidiu, ales prin H.C.L. nr.486 

din 27 noiembrie 2017. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Bună ziua! Vă rog să ne ridicăm pentru a 

asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Îl rog pe domnul Secretar să ne spună dacă suntem legal constituiți. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 18 consilieri, ședința este legal 

constituită și vreau să explic și prezența domnului Pick. După cum știți într-o ședință 

anterioară s-a constatat prin Ordin al Prefectului, încetarea mandatului de consilier. 

Ulterior, ca urmare a contestației făcute de domnul Pick, am primit din partea Instituției 

Prefectului următoarea adresă:  

”Referitor la dosarul nr.2009/122/2017, aflat pe rolul Tribunalului Giurgiu, prin 

cererea de chemare în judecată, reclamantul Pick Ladislau a solicitat instanței de judecată 

suspendarea Ordinului Prefectului nr.524/04.12.2017, prin care s-a constatat încetarea de 

drept înainte de expirarea duratei normale a mandatului de consilier local în cadrul 

Consiliului local al municipiului Giurgiu, al domnului Pick Ladislau. 

Prin Hotărârerea nr.1/03.01.2018, Tribunalul Giurgiu a admis cererea 

reclamantului și a dispus suspendarea Ordinului Prefectului – Județului Giurgiu 

nr.524/04.12.2017 până la soluționarea definitivă a dosarului nr.2003/122/2017, aflat pe 

rolul Tribunalului Giurgiu. 

Ca atare, având în vedere suspendarea Ordinului Prefectului nr.524/04.12.2017, de 

către Tribunalul Giurgiu, veți proceda în consecință.” 

Conform legii, am procedat la convocarea domnului Pick, care-și reia mandatul de 

consilier până la judecarea definitivă a acestui dosar. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Supun la vot ordinea de zi. Cine este 

pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea excedentului secțiunii de 

funcționare și excedentului secțiunii de dezvoltare din excedentul Bugetului 

local pe anul 2017, precum și utilizarea excedentului bugetar rezultat la 

încheierea exercițiului bugetar 2017 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aș vrea să vă mulțumesc! Era obligația, ca până 

pe data de 09 ianuarie, în fiecare an, să aprobăm excedentul bugetar. Este bine când ai un 

excedent bugetar, arată o situație financiară bună. Este rău când nu ai putut să ți-l 

folosești la sfârșitul anului ca să-ți plătești cheltuielile de funcționare și cheltuielile de 

administrare a Primăriei și de investiții. 

După cum știți, ultimele trei zile din an, nu s-au mai putut face plăți, doar încasări. 

Este tot ce am încasat în ultimele zile. Plățile le vom face de acum, prin încasările anului 

curent, plățile de funcționare, iar din aceste sume nu vor merge decât pentru lucrări de 

investiții. Este bine că merg pe lucrări de investiții. Oricum și pe lucrări de investiții 
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aveam nevoie de surse, dar este rău că printr-o decizie la nivel guvernamental, nu am 

putut să ne facem acea autonomie locală pe care toții o spunem că ar fi bine să existe în 

administrația locală. Ai bani, îți plătești singur și nu stabilește altcineva regula. 

Eu vă mulțumesc încă o dată! Să sperăm că vom primi până pe data de 20, pe 19, 

pe 16, proiectul de buget defalcat către Direcția Finanțelor Publice ca să putem să ținem 

ședința ordinară pe data de 23 ianuarie. Am speranța că vom avea acele cifre care să ne 

permită să ne fundamentăm bugetul și să putem intra în legalitatea normală și în buna 

funcționare a administrației locale, cu un buget validat de către Consiliu, cu un buget 

existent și nu cu plăți cu 1 pe 12 din realizatul anului trecut. 

Eu vă mulțumesc! În principiu, pe data de 23 vom avea ședință ordinară să 

aprobăm bugetul. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Vă mulțumesc! Declar închise lucrările 

ședinței!  
 

Şedinţa se încheie la ora 1205. 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

             Ionescu Liviu-Ovidiu                SECRETAR, 

           

                                           Roşu Petre                   ÎNTOCMIT, 

                                  

                  Stanciu Violeta 


